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Адрес FLORIANOVA HUT SKLÁRNA 
Castolovice 16 
47001 Ceska Lipa 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Color combinations 
Is glass colored into all different colors and shades, used with decorative and utility glass.

Cut glass 
Is mouth blown glass, hand cut in different geometrical shapes. Special emphasis is placed on exactness. This type of glass is considered as luxurious
for its difficult and time-consuming production.

Historical glass 
Production of this type of glass is very demanding. The glass is produced exactly according to traditional methods and come in original shapes and
colors.

Iridescent glass 
A unique technique is used in production of Iridescent Glass. It results in unusual, interesting rainbow-like coloration. Each piece is an original.

Glass lamps 
Oil and kerosene lamps in return to romantic lighting of our ancestors. All possible techniques are used for decorating the lamp-shades.

Painted glass 
Hand-decorated glass with special colors used only for painting glass. Colors are completely harmless and adhere to glass perfectly. 
 

Company Profile of FLORIANOVA HUT SKLÁRNA

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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